
  

 

Městský úřad Černošice počátkem dubna 2018 požádal města v roli obce s rozšířenou působností (ORP) 

z Benchmarkingové iniciativy a ze Sdružení tajemníků městských a obecních úřadů o poskytnutí 

vyjádření k dopadům novely stavebního zákona, a to zejména k nové povinnosti pro úřady územního 

plánování vydávat závazná stanoviska. (Byl použit dotazník od Sdružení místních samospráv.) 

Odpovědi poskytlo těchto 17 městských úřadů: 

Brandýs nad Labem Stará Boleslav, Beroun, Čáslav, Černošice, Dobříš, Hodonín, Hořovice, Cheb, Kralupy 

n. Vltavou, Kutná Hora, Neratovice, Nymburk, Písek, Příbram, Slaný, Šlapanice, Vlašim 

 

Výsledky průzkumu: 

1. Považujete přesun kompetence k vydávání závazných stanovisek z místně příslušných stavebních úřadů na 
odbory územního plánování ORP í za prospěšný a funkční? (zvýrazněte vybranou variantu) 

71% NE   (určitě ano - 2 , spíše ano - 3, spíše ne – 9, určitě ne – 3) 

 

2. Pocítili jste v souvislosti s výše uvedenou změnou zákona nutnost zvýšení počtu pracovních míst?  

94% ANO (ano, výrazně – 13, ano, mírně – 3, ne – 1) 

 

3. Pokud ano, o kolik pracovních míst se odbor rozšířil?    

 Průměrně o cca 1,5 místa 

 

4. Kolik nových pracovníků odbor územního plánování stále poptává?   

Průměrně 1-2 pracovníky (některé úřady až 3-4) 

 

5. Byly Vám dodatečné náklady na navýšení kapacity odboru kompenzovány navýšením příspěvku na výkon 
státní správy pro rok 2018?  

 ?   (ano, výrazně – 1, ano, mírně - 3, ne – 7, nevím/nemohu posoudit – 6) 

 

6. Omezila změna stavebního zákona vaši pracovní činnost? 

88% ANO (ano, výrazně – 13, ano, mírně – 2, ne – 2, nevím/nemohu posoudit 1) 

 

7. Daří se Vám dodržovat zákonné lhůty?  

 59% NE  (určitě ano – 1, spíše ano – 6, spíše ne – 4, určitě ne – 6) 

 

8. Jaká je předpokládaná doba vyřízení dnes podané žádosti? 

 v  průměru 9 týdnů (bez započítání Černošic 7,7 týdnů) 


